
Förbundsstyrelsens sammanträde nummer 2023–8

Tid och plats: lördag 26 augusti 9-16, fysiskt möte Stockholm

Deltagande digitalt möjligt via plattformen Zoom 
https://kth-se.zoom.us/j/67062792393

Kallade: Magnus Burman, ordförande
Henrik Agertz, vice ordförande
Barbro Cartwright, kassör
Fredrik Schirén, ledamot
Lars Hägglund, ledamot
Henrietta Florén, sekreterare
Hanna Bergström, ledamot

Adjungerad: valberedningen genom Anna Spangfort
Frånvarande: Henrietta Florén

1. Sammanträdets öppnande och incheckning

2. Val av ordförande för mötet - Magnus Burman
Val av sekreterare för mötet - Hanna Bergström
Val av justerare av protokoll - Fredrik Schirén

3. Fastställande av dagordning

Dagordningen får ett tillägg gällande uppvisningstruppen. Under övrigt läggs 
punkter till under mötets gång för att arbeta med direkt på eftermiddagen.

4. Genomgång av föregående mötesprotokoll 2023-7

Länk mötesprotokoll 2023-7

Inga tillägg/ändringar på föregående mötesprotokoll.

Det noteras att det finns flera protokoll som inte publicerats på hemsidan. Frågan är
om det saknas digitala signeringar. Det gäller protokoll för 2023-5 och 2023-6. 

5. Per capsulumbeslut

Per capsulumbeslut ang. ansökan från Sundsjö Aikido

“Uppdatering kring per capsulam beslutet om Sundsjö Aikido. Klubben har sökt 
medlemskap hos både oss och Kendoförbundet, vilket gjort att SB&K inväntat svar 
från oss båda innan de meddelande Sundsjö. Men nu är det klart och klubben har 

https://kth-se.zoom.us/j/67062792393
https://drive.google.com/file/d/1SceX1J6Wc12KYrNIGZJ2QQs7KQhhiEHT/view?usp=drive_link


fått info via SB&K att vi godkänt så jag skickar välkomstbrev i början av nästa 
vecka, lägger dig som cc Barbro.” 

6. Ekonomi
Ekonomiskt utfall tom augusti månad – föredragande Barbro

Inga ändringar. Barbro uppmanar till att gärna ställa frågor redan innan möten så att
hon kan förbereda svar.

7. Hantering av ev. intressekonflikt i Graderingskommittén

Jöran Fagerlund och Niklas Björklund valdes till graderingskommittén. Anna 
Spangfort uppmärksammade oss på att vi har en intressekonflikt i våra stadgar 
gällande Jöran. Man är inte valbar som revisor om man samtidigt är i kommittén. 

I samband med att Jöran Fagerlund blev invald i graderingskommittén har han valt 
att frånsäga sitt uppdrag som revisor för förbundet för att undvika jäv. 
Förbundsstyrelsen tackar honom för hans insats under åren.

Kvarvarande revisor Kristina Isaksson samt valberedningen är informerade.

8. Återkoppling EAF

Genomgång av General Assembly 18 juni. Henrik föredrar.

Stadgejusteringar röstades igenom för att kunna inkludera Malta, Ukraina och 
Schweiz, som också röstades in i EAF.

Föredragande av Gender Ai Project - hur man ska skapa en mer kvinnovänlig 
träningsmiljö. En hemsida finns där råd och tankar samlats.

Överskridande europeiska Instruktörscertifikat för framför allt  fukushidoin och 
shidoin är på väg att lanseras genom en testomgång där individer kan registrera sig
och nationella organisationer bekräfta gentemot EAF.

Week of sports lyftes som viktigt för synligheten. Svenska Aikidoförbundet deltar i 
International Aikido Marathon och lyfter detta i sina kanaler.



9. Gender working Group

Cecilia har inrapporterat från senaste mötet och styrelsen gick igenom skrivelsen 
och diskuterade hur vi kan stötta i arbetet vidare.

10.Elitträning inom aikido

Hur kan förbundet bättre synliggöra de möjligheter för träning på heltid, i synnerhet i
Japan som fortfarande finns, och vara till stöd för att fler ska kunna hänge sig åt 
Aikido under medellång till längre period?

Förbundet har enligt riktlinjer från RF att också främja hur utövare ska kunna nå 
prestationer i världsklass.

Möjligheter för de som vill nå de högsta nivåerna diskuterades, framför allt att träna 
heltid under längre perioder i synnerhet i Japan, samt vilka sätt förbundet kan stötta
i att synliggöra och ge stöd.

Henrik skriver utkast på informationssida och diskuterar vidare i arbetsgrupp med 
Magnus och Hanna.

11.Uppföljning utdelade uppdrag och projekt

1. WareWare

Möte med RightbyMe på onsdag nästa vecka (30:e aug). 50 000 i budget för 
dem. Omvänt metorskap - ungdomar som ska hjälpa till som stöd till 
projektet.

Material: Aikidofilmerna som vi redan har ska få översatta undertexter. En 
anpassningsbar affisch planeras för att kunna skicka ut till klubbarna. Utöver 
detta ska en broschyr/nybörjarehäfte tas fram, även denna för att klubbarna 
ska kunna skriva ut och dela ut (noteras i efterhand att detta kommer gå över
projektet i punkt 11.2). Båda material ska översättas till några relevanta 
språk, hjälp med att välja ut dessa kommer tas av RightbyMe eller genom 
efterforskning på migrationsverket.

Ingen förlängning på budget. Måste ha använts upp december 2023.

2. Film/Workshop ungdomar

Förslag broschyr se bild

https://docs.google.com/presentation/d/18KSYrLDStFolncTx658Bb1Fxrxo2XYps/edit?usp=drive_link&ouid=113349729531658135538&rtpof=true&sd=true


En broschyr/minibok (se även punkt 11.1) ska tas fram som är tillräckligt 
omfattande men som samtidigt många klubbar känner igen sig i. Ett material 
att kunna sätta i händerna på föräldrar vars barn/ungdomar tränar eller kan 
komma att träna Aikido.

Finns liknande bok som gavs ut 1996 - inspiration. 

Lightversion till att stoppa i händerna på folk vid uppvisningar etc. 

PDF-version för att klubbar ska kunna skriva ut (exempel från Anna - 
körsbärsblommans dag)

För få var intresserade i att delta i en workshop. Släppte den delen lite. 
Fokus på det ovan med broschyr.

Inledande föreläsning och sedan lite arbete i sina respektive små grupper i 
klubben. Inte ambition att ha färdigt marknadsföringsmaterial till sina klubbar,
men inspiration.

3. Utlysning Nationellt ungdomsläger 2023 

Återkoppling ev. respons/gensvar på utlysning

Borde haft ett mellanmöte sedan förra mötet, missat detta. 

De klubbar Fredrik hört med - svårt att få till i höst. Blir inget ungdomsläger i 

år. Ingen klubb som ställt upp för att hålla i lägret. 

Finns det en förväntan om att det ska bli ungdomsläger? Behöver vi gå ut 

med information om detta? Nej. 

4. Utlysning Sverigeläger 2023 

Återkoppling ev. respons/gensvar på utlysning

Magnus har kommunicerat med Fredrik Snell. Karlstad Aikidoklubb 

tillsammans med andra klubbar har kommit fram till att de inte har 

förutsättningar som krävs. 

Hade det bara varit mattorna hade vi kunnat lösa det. Men eftersom det är 

flera invecklade punkter är det inget vi vi kan hjälpa till med för att underlätta 

tillräckligt mycket.



5. Kontakt med klubbar

https://docs.google.com/spreadsheets/d/
1bHMK3BxNn5hnee2FAQFT_QEk6KDxhgwu/edit?
usp=share_link&ouid=113349729531658135538&rtpof=true&sd=true

Parkerar punkten. Konstaterar att alla klubbar har tilldelats kontaktpersoner. 

Se 13. Övrigt för vidare arbete med detta.

12.Arbete med uppdatering av stadgarna enligt årsmötesprotokollet

Stadgarna justeras i sittande möte i enlighet med det som beslutades på 
årsstämman.

13.Övrigt

Uppvisningstruppen

Lars informerar om att uppvisningstruppen har fått in fem personer. Tre från 
Stockholm, en från Sandviken och en från Göteborg. 

Workshops under eftermiddagen av mötet: 

• Uppdatering av stadgarna

Se punkt 12.

• Frågeformuläret för klubbkontakt 

Ett frågeformulär har i sittande möte utformats. Syftet med detta är att skicka 
ut grundläggande information till samtliga klubbar. Se punkt 11.5.

• Broschyr (fanns ej tid)
• Återrapportering till SB&K gällande återstartsstöd (fanns ej tid att 

utföra, endast diskutera)

https://docs.google.com/spreadsheets/d/1bHMK3BxNn5hnee2FAQFT_QEk6KDxhgwu/edit?usp=share_link&ouid=113349729531658135538&rtpof=true&sd=true
https://docs.google.com/spreadsheets/d/1bHMK3BxNn5hnee2FAQFT_QEk6KDxhgwu/edit?usp=share_link&ouid=113349729531658135538&rtpof=true&sd=true
https://docs.google.com/spreadsheets/d/1bHMK3BxNn5hnee2FAQFT_QEk6KDxhgwu/edit?usp=share_link&ouid=113349729531658135538&rtpof=true&sd=true


SB&K har skickat ut information om återstartsstöd (2023-08-23) som ska 
vara inne (2023-08-30). Syftet är att öka antalet svenska representanter 
internationellt.

Eftersom förbundsstyrelsen inte har någon i åtanke till detta för tillfället, samt 
skulle behöva längre framförhållning, kommer vi avstå från att söka stöd 
denna gång. 

• Formulera Jörans post som revisor
Utfört. Se punkt 7.

Förslag till kommande sammanträden:

Söndag 23 april 9-11:15 digitalt 
Söndag 21 maj 9-11:15 digitalt 
Söndag 18 juni 9-11:15 digitalt 
Lördag 26 augusti 9-16 fysiskt i Stockholm
Söndag 15 oktober 9-11:15 digitalt 
Söndag 26 november 9-11:15 digitalt 
Söndag 14 januari 9-11:15 digitalt 
Lördag 24 februari 9-16 fysiskt, i Stockholm  

14.Mötet avslutas
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